
 

  

 

Besluitenlijst raadsvergadering 2 mei 2017 

 

1 Opening  

De voorzitter opent de vergadering. 

 

2 Rondvraag 

Voor de rondvraag zijn een vijftal vragen aangekondigd: 

1. Vraag PvdA 

Problematiek rond tijdelijke afsluiting N348  

TOEZEZZING: 

Wethouder Olland zegt toe ook aandacht te geven aan de verkeerssituatie op de 

Spankerenseweg. 

2. Vraag VVD 

Verkeersveiligheid Posbank bij drukte 

3. Vraag PvdA  

Rapport Nationale Ombudsman ‘Wie niet past, loopt vast’ 

TOEZEGGING: 

Wethouder Vugts zegt toe onderzoek te doen naar de mogelijkheid van een 

geldloket in Rheden en dit mee te nemen bij de reeds geplande twee 

themaonderzoeken. Hij zal uiterlijk dinsdag 9 mei aangeven wanneer de raad 

hierover een reactie kan verwachten van het college.   

4. Vraag VVD 

Rapport Arnhem Connect ‘Samen sterk voor de regio’ 

5. Vraag VVD 

Werkeloosheidspercentage in Rheden  

Deze vraag blijft staan. De fractie kiest ervoor om deze vraag niet schriftelijk te 

stellen maar als ingediend te beschouwen voor de rondvraag van de raad van 30 

mei 2017. 

3 Vaststelling van de agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

 

Bespreekstukken (waarover debat en besluitvorming plaatsvindt) 

 

4 Voorstel om in te stemmen met de zienswijze dat het per 1 januari 2018 

onderbrengen van de taken en bevoegdheden uit de Gemeenschappelijk 

Regeling voor Onderwijszaken (GRO) via een module Onderwijszaken bij de 

Modulair Gemeenschappelijke Regeling Sociaal Domein (MGR) en als gevolg 

daarvan het opheffen van het GRO, een reële invulling is voor het continueren 

van de onderdelen leerplicht en de regionale meld- en coördinatiefunctie 

Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen.  

 

 

Hamerstukken (waarover alleen besluitvorming plaatsvindt)  

 

5  

1 Vaststellen van besluiten n.a.v. lijsten van stukken ter kennisneming 

V.k.a. 

Op verzoek van de fracties D66 en PvdA zullen de B&W-besluiten nummers 5.1.16 

(Eindevaluatie 2Getthere) en 5.1.18 (Evaluatie project Jimmy’s 2015-2016) worden 



 

  

geagendeerd voor de informatieavond van 16 mei 2017. 

 

Op verzoek van de fracties D66 en PvdA wordt het B&W-besluit nr. 5.1.11 (Motie 

‘Veilig zwemmen, klassikaal geleerd) geagendeerd voor de informatieavond van 16 

mei 2017.  

 

De fractie PvdA heeft schriftelijke vragen gesteld over B&W-besluit nr. 5.1.15 (Stand 

van zaken schuldhulpverlening maart 2017). De fractie wacht de antwoorden af en 

beziet dan of er aanleiding bestaat om een verzoek te doen om dit te agenderen 

voor een informatieavond.  

 

2 Vaststellen van besluiten n.a.v. aan de raad gerichte brieven 

Conform voorstel 

3 Vaststellen van de notulen van de raadsvergadering van 

28 maart 2017 

De notulen worden ongewijzigd vastgesteld 

4 LTA inclusief lijst van toezeggingen 

V.k.a. 

 

6 Voorstel om in te stemmen met de uitwerking van een module Werkgevers 

Servicepunt (WSP) en een module Verloningsbureau zodat deze onder de 

hiertoe gewijzigde Modulaire Gemeenschappelijke Regeling (MGR) (beslispunt 

2) kunnen worden gebracht en de verder in het raadsbesluit omschreven 

beslispunten en zienswijze van de raad 

Er wordt conform besloten. 

 

Stemverklaring: 

Fractie SP: de fractie stelt het op prijs dat de raad hier vroegtijdig wordt betrokken. Het 

gaat hier om een eventuele toekomstige uitbreiding van de MGR. Of de gemeente hier 

daadwerkelijk gaat meewerken zal blijken bij de besluitvorming in juni. De 

voorbereidingen zijn dan in elk geval tijdig en correct getroffen. De fractie stemt 

daarom in met het voorstel.  

 

7 Voorstel om op basis van het ontbreken van de noodzaak (veiligheidssituatie), 

de gesprekken met het actiecomité ‘Houdt overweg Kerkstraat open’, de 

toegezonden handtekeningenlijst en de gezamenlijke schouw af te zien van de 

mogelijke realisatie van een voet-/fietstunnel ter plaatse van de 

spoorwegovergang Stationsstraat-Kerkstraat te Velp 

Er wordt conform besloten. 

 

De heer Endeveld heeft niet deelgenomen aan de stemming aangezien hij woonachtig 

is op zeer korte afstand van de spoorwegovergang.  

 

Stemverklaringen: 

Fractie SP: Aangezien er op deze locatie geen sprake is gebleken van een aantoonbaar 

onveilige overgang is voor de fractie de stem van de bewoners hier het meest 

zwaarwegend. Een veilige spoorwegovergang is van groot belang, maar dat geldt voor 

alle spoorwegovergangen. De fractie stemt in met het voorstel en kijkt uit naar het 

volgende burgerparticipatieproject op en langs het spoor als het gaat om de in te 

voeren geluidswerende maatregelen in het kader van het Meerjarenplan Geluid en 

Spoor.  

fractie D66: de fractie is blij dat de bewoners zijn betrokken bij de besluitvorming en is 

van mening dat dit proces prima is verlopen. De brief van ProRail was nog wel 



 

  

aanleiding voor de fractie om hierover vragen te stellen aan het college. De 

beantwoording geeft de fractie zodanig inzicht dat ProRail op tijd is geïnformeerd en 

nog tijd genoeg had om actief te participeren. Het is een standpuntafweging. De fractie 

stemt in met het voorstel.   

fractie CDA: de fractie stelt vast dat er geen draagvlak bestaat voor de afsluiting van 

de spoorwegovergang en dat de noodzaak hiervoor qua veiligheid ook niet is gebleken. 

De fractie ziet geen reden om het collegevoorstel niet te volgen. Zij roept het college 

op om in gesprek te blijven met ProRail en zich te blijven inzetten om waar nodig en 

mogelijk maatregelen voor verbetering van de veiligheid van de spoorwegovergangen 

te realiseren.  

fractie VVD: de fractie stelt dat er geen onveilige situatie aan te tonen is. ProRail erkent 

ook dat de overweg aan de wettelijke vereisten voldoet. Als mensen zich netjes 

gedragen hoeft hier geen gevaar te zijn. Inwoners willen dat ProRail zich inspant om 

overlast van de treinen te voorkomen, maar willen geen tunnel. Bij de schouw hebben 

machinisten aangegeven dat de onveiligheid niet alleen geldt voor deze overweg. 

Aangezien de snelfietsroute in de toekomst mogelijk langs het spoor zal lopen en er 

meerdere overwegen zijn weegt het argument van de Fietsersbond dat een tunnel hier 

de enige optie is niet zo zwaar. De fractie stemt daarom in met het voorstel. Zij wijst er 

wel op dat als er volgende week een ongeluk gebeurt de raad een politiek probleem 

heeft.  

fractie PvdA: de fractie is van mening dat het college het burgerparticipatietraject goed 

heeft doorlopen en de inspraak van ProRail heeft meegenomen. Zij bedankt het college 

voor de inspanningen en de inwoners die daarbij betrokken zijn en stemt in met het 

voorstel. 

fractie GroenLinks: De fractie stelt dat de veiligheid hier niet in het geding blijkt. Op 

basis daarvan geeft de fractie groen licht aan het college om af te zien van de realisatie 

van een tunnel. 

fractie Gemeentebelangen: de fractie steunt het voorstel van harte en is blij dat goed 

geluisterd is naar de inwoners.  

fractie CU: de fractie is van mening dat de tunnel niet nodig is i.v.m. de huidige 

veiligheidssituatie. Zij verwacht wel dat de snelfietsroute een belangrijk fenomeen 

wordt en dat er in de toekomst veiligheidsproblemen zouden kunnen ontstaan. De 

concrete plannen daarvoor moeten eerst worden afgewacht.  

 

8 Voorstel om de –in het raadsbesluit beschreven- zienswijze te geven op het 

concept Regionaal Programma Werklocaties (RPW) 

Er wordt conform besloten. 

 

Stemverklaringen: 

fractie CDA: de fractie kan zich vinden in de voorgestelde zienswijze en hoopt de 

punten terug te vinden in het definitieve programma dat later dit jaar aan de raad 

wordt voorgelegd. De fractie hoopt ook op een breed draagvlak in de regio, omdat dit 

programma kan bijdragen aan een sterkere en aantrekkelijke regio voor kantoren, 

bedrijventerreinen en detailhandel. Dit is ook goed voor de lokale economie.  

fractie VVD: de fractie kan zich vinden in de zienswijze en vindt het spannend hoe dit 

zich in de regio gaat ontwikkelen. De fractie is blij met de systematiek om dit voor te 

leggen aan de raden en zo de democratische legitimatie van de raden goed te 

gebruiken. Het zal in een aantal gemeenten grote invloed hebben. In Rheden valt dit 

mee. De fractie stemt daarom in met het voorstel.   

 

  



 

  

9 Voorstel om de Verordening Wet kinderopvang gemeente Rheden (Vko) vast 

te stellen 

Er wordt conform besloten. 

 

10 Voorstel om de begroting 2017 van de Stichting Scholengroep Veluwezoom 

goed te keuren op grond van het door de raad vastgestelde 

verantwoordingskader. 

Er wordt conform besloten. 

 

fractie VVD: de fractie stelt dat de raad niet gaat over de inhoud, maar wel over het 

proces. Zij maakt zich zorgen over het feit dat begin mei 2017 de begroting 2017 wordt 

goedgekeurd, terwijl het jaar dan al voor een derde voorbij is. De fractie geeft het 

college deze zorg mee voor de verdere gesprekken met de scholengroep.  

 

11 Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 20.40 uur.  

 

 


